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Rozmowy inwestycyjne

W dniu 27.10.2023 r. do Wójta Gminy Dobrcz Andrzeja Berdycha przyjechał z wizytą Prezes Pomorsko-Kujawskiej Izby
Budownictwa w Bydgoszczy Pan Andrzej Cieślik.

Podczas bezpośredniego spotkania rozmawiano o ogólnych sprawach dotyczących gminy, a szczególnie o realizowanych
inwestycjach. Poruszono także kwestię aktualnej sytuacji w gminie Dobrcz po ostatnich wyborach do Sejmu oraz Senatu RP,
jak również nadchodzących wyborów samorządowych, gdyż okazało się, że Pan Prezes ma dobrą orientację w tym zakresie.


